
ACTA D’ACORDS CONSELL DE SOLIDARITAT 29 DE DESEMBRE DE 2022 
 
Hora inici: 20:05 
Assistents: 

- Càritas: Mn Salvador, Sra. Nualart 
- Amics del Sahara: sr. Gelpí 
- Associació Immigrants: Sr. Jamal  
- Mans Unides: Sr. Fontrodona 
- Alkària: Sra. Reina 
- Vicens Ferrer. Sra. Verdura  
- Justícia i Pau: Sr. Bayarri 
- Sra. Aubanell 
- ERC: Sra. Verdaguer i Sr. Roger 
- CUP: Sr. Zaldo 
- PdCat: Sr. Espinós 

Ordre del dia : 
- Aprovació acta anterior. 
- Valoració de la Jornada de solidaritat 
- Torn obert 

 
Aprovació acta sessió anterior. 
 
S’aprova l’acta per unanimitat  
 
Valoració de la Jornada  de solidaritat. 
 
En general la valoració és molt positiva. 
Es comenta que al cartell informatiu hi havia massa informació.  
Respecte al desenvolupament de la jornada es posa de manifest que els horaris no van ser 
realistes, que va haver-hi temps morts entre activitats. 
Un altre aspecte a millorar és el sopar que no va resultar atractiu per la ciutadania en 
general, no va ser un reclam. A banda durant el sopar es van fer algunes cues que no es van 
gestionar correctament.  
L’actuació del ball final no va ser de qualitat. 
Un suggeriment per properes edicions és que hi hagi talonaris de diferents colors pels que 
compren les entrades presencials. 
Es va fer un agraïment a la Moguda per la música però hi ha algun comentari respecte a la 
música triada. 
Algunes parades van començar a desmuntar quan encara hi havia una actuació a l’escenari, 
aquests aspectes caldria millorar-los.  
Respecte al format es comenta la possibilitat de fer activitats al llarg d’una setmana i acabar 
amb el cap de setmana.  
 
En concret: 
Vicens Ferrer va valorar molt positivament la jornada.  



Agenda Llatinoamericana, comenta que va haver poca afluència de gent a les 12 a l’hora de 
la presentació. 
Alkària, la valoració és molt positiva però posa de manifest que cal millorar la comunicació 
de les activitats que organitza l’ajuntament, aquest aspecte és compartit per tothom.  
Mans Unides valoració molt positiva, van vendre tots els llantions.  
 
Altres acords: 
Buscar alternativa perquè la gent pugui fer donatius. 
El menjar del sopar que el facin entitats locals.  
Fer un escrit d’agraïment des del consell als col.alboradors.  
Crear un compte de correu del consell de solidaritat.  
S’ha d’estudiar la possibilitat de poder tenir un NIF per evitar els problemes que s’ha tingut 
amb Entrapolis a l’hora de crear l’event.  
Estudiar fer la jornada de solidaritat a una epoca més calorosa.  Lligar el calendari amb les 
activitats que organitza la Diba. 
 
Torn Obert 
Es proposa organitzar un concert a favor de la Pau a Ucraïna el proper dia 22 de gener a 
l’Església a les 18 h, els diners recaptats seran destinats a Caritas Ucraïna.  El concert aniria a 
càrrec del duo Voronkov.  
S’acorda crear l’event a Entrapolis i cobrar 10 euros. Valorar la possibilitat que l’ajuntament 
assumeixi el cost del lloguer del piano.  
 
Es demana la possibilitat que les entitats que no són pròpiament de solidaritat puguin 
participar del consell amb veu però sense vot.  
 
S’acorda que el proper consell serà el dia 26 de gener.  
 
 
Sense més temes a tractar es dona per finalitzada la reunió del consell a les 21:10 
 
 


